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  Vaeni ΝΑΟΥΣΑ: Τζούλι Γιανκ: Συνεχίζεται και ενισχύεται η μεγάλη συνεργασία με το “Vaeni”
  

Ο μεγάλος κινεζικός κολοσσός, όχι μόνο συνεχίζει τη συνεργασία του με το Vaeni και
σύντομα θα ξαναξεκινήσουν οι φορτώσεις, αλλά αυτή θα ενισχυθεί και σε άλλα προϊόντα
(ροδάκινα, κλπ).

      

Κι αυτό, διότι ο πρόεδρος της εταιρίας κ. Τζι, παρά τα ‘οσα κακοήθη ακούστηκαν εκ του
πονηρού για τη συνεργασία, έχει απόλυτη εμπιστοσύνη στον πρόεδρο του Οινοποιητικού
Συνεταιρισμού κ. Φουντούλη. Αυτό μας είπε η Δ/ντρια της εταιρίας κ. Τζούλι Γιάνκ, η οποία
ήρθε για 10 μέρες στην πόλη μας και την οποία συναντήσαμε τυχαία στον Άγιο Νικόλαο
μαζί με τον υπεύθυνο πωλήσεων στην Ασία κ. Κων. Δουρούκα και τον πρόεδρο κ.
Φουντούλη. Έτσι μας δόθηκε η ευκαιρία να κάνουμε μια πολύ εποικοδομητική και
διαφωτιστική συζήτηση μαζί τους.  

  

Περισσότερα πατήστε εδώ

 1 / 1

http://www.2shared.com/photo/qP6JR5yA/vaeni.html

